
Beskæftigelsesudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 21. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 400
I 1980’erne eksisterede der på DTU et Institut for Arbejdsmiljø, og der var og-
så relevant forskning/undervisning i arbejdsmiljø på andre institutter på DTU. I
dag synes der kun at være lidt forskning/undervisning heri tilbage, så der kan
kun uddannes ingeniører, som er uvidende om arbejdsmiljø. I Sverige har
man i mange år haft sikkerhedsingeniører på arbejdsmiljøområdet med en 2-
årig specialistuddannelse oven på en ingeniøruddannelse. Der ønskes på
denne baggrund en redegørelse for udviklingen i og omfanget af undervisning
og forskning på arbejdsmiljøområdet på DTU fra 1980 til nu og for, hvad kan
der gøres for at forbedre det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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